

University of Nottingham Ningbo China Teacher Training and Consultancy for Schools



Introduction

宁波诺丁汉大学教师培训及咨询项目介绍

The University of Nottingham Ningbo China (UNNC) has been at the cutting edge of international education in China since 2004, when it was the first Sino-foreign University to open its doors in China. We have around 880 teaching, research and professional services staff at UNNC, recruited from top universities, research institutes and companies from at least 40 countries worldwide.

The Teacher Training and Consultancy for Schools Programme are jointly implemented by our School of Education and English (EDEN) and Centre of English language Education (CELE). UNNC delivers world-class consultancy and training programs to the Chinese education sector, with a particular emphasis on International and Bilingual schools. Our goal is to use our extensive experience and expertise in internationalised education to make a meaningful contribution to Chinese society. To date, UNNC has trained thousands of teachers, education professionals and school managers, and we will continue to share our education consultation and curriculum development resources.

宁波诺丁汉大学(以下简称"宁诺")是中国第一所中外合作大学,成立于2004年,自成立以来一直走在中国国际化教育的前端。目前拥有约880名来自世界40多个国家和地区的教职员工。

教师培训及咨询项目由宁波诺丁汉大学教育学院和英语语言教育中心联合主办,旨在为中国教育界,特别是国际学校和双语学校提供一流咨询服务和培训项目。我们的目标是利用我们在国际化教育方面的丰富经验和专业知识,为中国社会做出有意义的贡献。学校依托优质的教育资源,已培训了数千名教师和教育管理者,未来我们也将继续发挥自身资源优势,为教育行业提供咨询和课程设计。

Programmes

培训项目

All of our programmes are available online, face-to-face, or as blended learning. 我们所有课程都可以在线授课、面对面授课或混合式学习。

Teacher Training and Professional Development 教师培训和专业发展项目

Our training courses are customized for the needs of our client schools and education bureaus, and are delivered by trainers with decades of teacher training experience. They can include:

- School induction training for new teachers
- Educational Leadership Training
- Reflective practice and staff development for in-service teachers
- Communicative teaching methodology for language teachers
- Active learning strategies and adapting to international curricula for teachers of content subjects (Math/Science/Economics/ Humanities)

我们的培训课程可以根据合作学校和教育局的需求进行定制, 课程由拥有数十年教师培训经验的导师授课。培训类型可包含:

- 新教师入职培训
- 教育领导力培训
- 在岗教师的反思性教学实践及员工发展
- 语言教师的交际教学法
- 引导学科(数学/科学/经济/人文)教师应用主动学习策略及适应 国际课程

Consultancy Programmes for International and Bilingual Schools 国际学校和双语学校的咨询项目

By using targeted needs analysis, our expert consultants work closely with school leaders to provide direction on topics including but not limited to:

通过针对性的需求分析,我们的专家顾问与学校领导紧密合作,就以下方面提供指导:

- Establishing an international department within a Chinese school
- (for UK/Foreign schools) establishing a branch school in China and working with Chinese partners
- School ethos and branding
- Market factors affecting staffing and recruitment
- Formalisation of school processes and documentation
- Integration of foreign curricula with compulsory Chinese education
- Intercultural issues affecting school management
- Co-curricular and Counselling
- Establishing a House System
- School-parent communication
- Running a boarding school
- School troubleshooting

- 在中国学校内建立国际部
- (针对英国/外国学校)在中国设立分校并与中方合作
- 校风与品牌建设
- 考量影响员工及招聘的市场因素
- 学校程序及文件规范化
- 整合国际教育与中国义务教育
- 应对影响学校的跨文化问题
- 课外学习及辅导
- 建立学院社际体系
- 学校和家长之间的沟通
- 开办寄宿学校
- 校园问题与事件管理

Cambridge Professional Development Qualifications (PDQ) 剑桥国际教师专业发展资格证书项目

UNNC is an approved Cambridge PDQ center and can deliver PDQ training and certification for individual teachers or school cohorts. We currently have two programmes that can be delivered wholly online or blended with face-to-face elements. 作为剑桥大学国际考评部认证批准的教师专业发展中心,我们提供全在线剑桥国际教师专业发展资格证书培训,接受教师独立报 名及以学校机构为单位的报名。目前我们开放两门剑桥国际认证的专业证书课程:

- Certificate in Teaching and Learning
- Certificate in Educational Leadership
- 教学证书 ■ 教育领导力证书

Cambridge Assessment International Education

Professional Development Centre

Contact Us 联系我们

If you are interested into our training programmes, please feel free to contact us. 如您对培训项目感兴趣,请随时与我们联系。

Business Development Office





+86 (0)574-8818 0016

